
Zápis ze schůzky SPCHŠ z 10.9.2024 
 
Přítomni:  
Ondráčková 6B 4A, Vecková 6B 9A, Pecháčková 5B, Trpkošová 7A 4A, Pilařová 7A 4A, 
Kostrounová 2A 5A 7A, Majerová 5A, Svobodová 1B, Prellová 2A, Kováčiková 8A, Zemanová 
3B, Ambrožová 2B, Pavlíková 1A 3C, Urbánková 2C, Lacherová 1C, David 1B, Žižková 8B, 
Fišmistrová 6A, Jehlíková 7B, Fischerová 1D, Šuk 1D. 
 
 
1. Obědy: prosíme pro děti o sůl a dochucovací koření, kečup, hořčici k výdejnímu okénku 
- sůl je k dispozici dlouhodobě u okénka, příp. i u stolu učitelů 
- další dochucovadla, kečup a hořčice nejsou doporučeny vzhledem k obsahu glutamátů 
nebo přidaného cukru.  
Zástupci SPCHŠ také nesouhlasí s dochucovadly. 
 
2. Oběd: pokud dítě nesni druhý chod, proč dochází k zákazu přidaní si polévky? Někdy není 
výběr v dobré kombinaci, např. v jeden den prejt a druhé jídlo mořské plody.  
- zákaz přidání polévky není dán, vedoucí ŠJ je přítomna u výdeje a osobně přidává všem 
bez problémů. Polévka řešena již v minulosti mnoho dětí si jí nedává. 
- složení jídelníčku musí odpovídat spotřebnímu koši, aby si strávníci museli zvolit 
potraviny vyváženě 
- od září 2025 předpoklad změny spotřebního koše (mj. výrazný nárůst spotřeby luštěnin a 
ryb) 
 
3. Kola a parkovaní: z peněz školy je možné zakoupit stojany na kola a koloběžky a dat je též do 
přední části před vchod? stoji zde motorky a skútry, které mají parkovat na silnici, nikoliv na 
chodníku.  
- z peněz školy není možné financovat stojany na veřejném prostranství 
- před vchodem do školy nemůžeme zajistit bezpečné parkování; stojan je na pozemku 
školy umístěn záměrně, aby nedocházelo ke krádežím kol. Stojan je na pozemku za školou 
u hřiště. 
 
4. Nadané děti: jak se pracuje s nadanými dětmi ve škole? Jaký je plán jejich přípravy a 
správného uchopeni a jejich podpora ve vzdělaní? Je možné udělat např. vyčleněni nadaných dětí 
do skupinek, viz. příklad Hradecké ZS, která se zamysli nad zaměřením dětí již od začátku 
školní docházky?  
- mimořádně nadané děti s doporučením z PPP (jsou na škole 2) se vzdělávají podle IVP - 
např. některé předměty ve vyšším ročníku, individuální skupina pro rozšířenou výuku ČJ 
a M;  
- žáci nadaní i mimořádně nadaní dále v hodinách pracují v pracovních sešitech 
s rozšířeným obsahem učiva – Koumák apod. a s dalšími výukovými materiály – Logico 
Picolo apod.; škola nabízí kroužky – vědecké, matematické, jazykové, výtvarné, hudební, 
pohybové; ve škole probíhají soutěže a olympiády 
 
5. Jazyky: jak docílit výuky druhého jazyka ve škole? Aktuálně je angličtina od 3. třídy, kroužky 
angličtiny jsou pro 1.-3. třídu, dal již nejsou a následně je výuka ukrajinštiny od 1.-9.tridy. Co 
pro to mohou udělat rodiče a co škola a zastupitelstvo?  
- druhý jazyk se vyučuje od 7. ročníku (druhý jazyk je povinný pro všechny), v nabídce je 
německý, francouzský a ruský (škola zjistí předběžně zájem o výuku španělštiny jako 
druhého cizího jazyka) 
- agentura Kroužky nabízí angličtinu až do 5. ročníku 



- agentura Kroužek PP nabízí pro žáky 2. – 4. tříd španělštinu 
 
6. Vzdělávací programy na AI a další gramotnost: jaké jsou v planu? Byla kyberbezpečnost, ale 
podporovaní výjezdu a vzdělávací programy i mimo školu by byly v teto době určitě přínosem.   
- učitelé prošli vzděláním na využití GPTchat ve výuce 
- preventivní programy zaměřené mj. na bezpečnost žáků probíhají pravidelně každoročně 
- v listopadu proběhne program Bezpečný kyberprostor pro zájemce z řad rodičů (13.11. 
17,00-19,00) 
- výuka AI probíhá v rámci výuky informatiky od 4. do 9. ročníku 
 
7. Dotační program pro sociálně slabé rodiny: ke 30.6.2024 byl pozastaven první projekt, nyní je 
druhy "Obědy do skol", nicméně zahrnuje pouze podporu rodičům a rodinám v rámci stravy. Jak 
se bude přistupovat k dětem ze sociálně slabších rodin, které nemohou jet na SVP a výjezdy z 
důvodu finanční stránky? Je nějaký program, dotace, ze které by se dalo čerpat?  
- pro školy žádný dotační program na podporu sociálně slabých žáků neexistuje 
- sociálně slabé rodiny se musí s žádostí o příspěvek obrátit na sociální odbor Prahy 8 
- rodinám, které pobírají přídavky na děti, je prominuta platba za ŠD 
- škola dlouhodobě spolupracuje se společností Woman for Woman, která přispívá na 
obědy (u nás ve škole o to není moc velký zájem) 
 
8. Dojíždějící žáci: mají dojíždějící žáci, kteří následně pokračují v kroužcích na ZŠ možnost 
někde být v objektu školy, aby nemuseli zůstávat někde v okolí školy?  
- ve škole funguje školní klub, který je určen pro žáky čekající na odpolední vyučování 
- děti z 1. – 4. ročníku mohou docházet do ŠD (vzhledem k navýšení kapacity ŠD se v tomto 
školním roce podařilo uspokojit všechny zájemce) 
- po dohodě s vedením školy mohou žáci čekat v šatně, kde je zajištěn dohled, příp. 
v prostorách školy před vedením – ping pong apod. 
- k dispozici je knihovna v CHD 
- žáci 4 tříd kteří se hlásili do družiny byli přijati 
 
9. WhatsApp skupiny: je nějaký posun v rámci nahlášených wtp na policii?  
- problém WA skupin se nevyskytl na naší škole, ale vzhledem k blízkosti StČ kraje jsem 
rodiče informovala 
- nemám od PČR žádné informace o dalším šetření 
- v minulém roce proběhl ve třídách preventivní program zaměřený na kyberprostor 
 
10. Bezpečné okolí: v Chabrech je stále více vidět pochybné existence, které se trousí z vedlejší 
ubytovny. Mohla by škola zapůsobit na zastupitelstvo s návrhem řešení s majitelem objektu? 
Zároveň i vice PČR v celých Chabrech, protože odpoledne, kdy děti chodí samotně domů není 
vidět ani jednoho, nikde.  
- škole dosud nebyl hlášen žádný problém s obyvateli sousední ubytovny 
- na území MČ má službu MP, se kterou škola spolupracuje 
- v minulosti vždy PČR obratem reagovala na náš podnět, dlouhodobé posílení hlídek 
nebylo možné kvůli nedostatku policistů 
 - spíše se musí řešit s majitelem a nebo městskou částí (zastupitelstvem), ale je to soukromý 
pozemek.  
 
11. Nakup sportovního nářadí do školy na ven, není třeba něco doplnit? švihadla, míče,  
- sportovní potřeby jsou dokupovány průběžně dle požadavků vyučujících 
- kabinet TV převzala od tohoto školního roku jiná vyučující 
 



12. ISIC karta: NIKDE na stránkách není zmínka o ISIC kartě pro děti od 1. třidy, prosíme o 
uvedeni a informaci rodičům.  
- v současné době probíhá objednání karet pro celý 2. stupeň 
- 1. stupeň bude osloven a ISIC karty budou zřízeny podle zájmu (do budoucna nahradí   
žákovské knížky)  
- karty jsou zřizovány na 4 max 5 let pak se musí udělat nová, takže kdo je na 1 stupni tak 
by si za dobu docházení musel nechat udělat dvě karty.  
 - prozatím se postupně budou přidávat funkce a karty na 2 stupni.  
 
13. Nákup her na chodby probíhá (projednáno na SPCHŠ na jaře) 
Tělocvična: je stále v řešení ve středu 11.9.2024 se budou odebírat vzorky na měření vlhkosti. 
Přesné datum otevření tělocvičny není známo. 
 
 
Plavání na ZŠ: 2 a 3 třída bude mít plavání v druhém pololetí školního roku 
 
Adaptační výjezd 6 tříd: je nahlášen problém s ubytováním (zejména špína na pokojích) 
+ s jídlem. Bude řešeno po návratu z výjezdu. 
Paní ředitelka již byla informována před schůzkou. 
 
Agenturu na ŠvP si vybírá učitel a škola s nimi podepisuje smlouvu. 
Dle smlouvy pak za ubytování zodpovídá agentura. 


